



Aika: 17.11. 2020 klo 17

Paikka: Huone 101, Otakaari 4

Läsnä: Rita Raulo (puheenjohtaja)  
Eino Yrjänäinen (sihteeri)  
Laura Aalto  
Kristofer Mäkinen  
Lassi Mäkelä  
Eetu Kotiranta

Fanni Mattsson  
Mikko Tiili  
Sampo Sainio  
Teemu Kannianen  
Janne Suominen

Etänä: Lotta Lassila (S7.5)

S = saapui kohdassa

## 1. KOKOUKSEN AVAUS

1.1. Raulo avasi kokouksen ajassa 17:03.

## 2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

## 3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEEN

3.1. Sisäasiaintoimikunnan kohta tyhjennettiin esityslistasta.

3.1. Tällä muutoksella esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

## 4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEEN

4.1. Edellisen kahden kokouksen pöytäkirjat hyväksyttiin.

## 5. ILMOITUSASIAAT

5.1. Mäkelä ilmoitti, että killa on saanut AYY:ltä jäsenmaksurahat.

5.2. Suominen ilmoitti, että Halloped-haku on auki.

## 6. JÄSENASIAAT

6.1. Uusien jäsenien hyväksyminen

Ei uusia jäsenhakemuksia

6.2. Raadin palaute

Palautelomakkeen kautta oli ihmetelty, miksi kemian tekniikan opiskelijoita on killan Telegram-chatissa.

Todettiin, että killan epävirallinen keskusteluryhmä on avoin kaikille.

Vanhempien opiskelijoiden mukaan vaalikokous onnistui hienosti etänä.

Raati kiittää palautteesta.

## 7. YLEISTÄ

7.1. Kuulumiskierros

Sainio: Ei mitään ihmeellistä. Kirjoittelen halloped-hakemusta.

Mäkelä: Vaalikokous meni hyvin, ja tuli otettua kuppia.

Suominen: Ihan jees, huomenna koulujuttuja, joita varten on treenattava.

Mattsson: Lyö tyhjää. Pakko on ollut sanoa ei joihinkin juttuihin.

Tiili: Minä taas en ole oppinut sanomaan ei. Paljon hommaa, hyvä päivä.

Kotiranta: Hyvin menee. Ruoka on hyvää. Vaatteet loppu kesken.

Kannianen: Kandityöstä ja yhdestä kurssista ei tule yhtään mitään.

Mäkinen: Ihan jepa.

Aalto: En ole tehnyt paljon mitään. On kiva nähdä teitä kaikkia.

Yrjänäinen: Nilkka nyrjähti korismatsissa. Ei ole murtumia sentään.

Raulo: Ei ole paras päivä. Kandityön kaottinen tila on vienyt yöunia.



## 7.2. Menneet tapahtumat

### IK-suunnistus

Tapahtumassa oli käynyt kiertelemässä sekä fukseja että ISOja. Tapahtuma oli kenties innostanut viimehetken toimarihakijoita.

### Vaalikokous

Omien kokemusten ja palautteen perusteella meni hyvin.

Yrjänäinen kommentoi, että Zoomin osallistujalista ja pöytäkirja saattavat vaikuttaa olevan ristiriidassa, koska monet seurasivat ja kokousta toisten laitteilta.

Tiili kertoi, että hänellä oli ongelmia uudelleen liittymisessä.

Mäkinen kertoi kokoushenkilökunnalle tarjoillon glögin optimoinnista. Sainio ehdotti, että jatkossa voisi luoda läpinäkyvyyttä toimarivirkojen valitsemisesta ennen vaalikokousta. Erityisesti vaalikokouksen ulkopuolella tapahtuvasta toimihenkilöiden valinnasta olisi hyvä tiedottaa etukäteen. Asiasta käytiin keskustelua.

Raulo ja Aalto kommentoivat, että kokouksessa oli selkeä johdonmukaisuus, milloin toimarien valintaa lykättiin: hakijoita oli enemmän kuin paikkoja tai hakijat/suolatut eivät olleet linjoilla.

Mäkelä kommentoi, että tapahtumaan osallistuisi vähemmän fukseja, jos mainostettaisiin, että kaikkia toimareita ei valita.

### Vaalikatsomo & plKkujoulut

Mäkisen mukaan vaalikatsomot toimivat hyvin, joitain äänen kiertämisiä lukuun ottamatta. Vaalikatsomoiden jälkeiset plKkujoulut menivät nappiin.

### IK x MK yhteisvirkistys

Osallistuneiden mukaan tapahtuma oli hauska ja virkistävä.

### ExotIK virkistys

Aalto kertoi killan tanssiryhmän onnistuneesta virkistyksestä.

Tapahtumaan osallistui 14 henkeä, joista moni oli toisen vuoden kiltalaisia.

## 7.3. Toimarimerkkien jako

Yrjänäinen avasi keskustelun, miten toimarimerkit jaettaisiin vuoden toimihenkilöille.

Merkit ovat Mäkisellä, ja hän toimittaa ne kiltahuoneelle.

Raulo ehdotti, että raatilaiset pyrkivät jakamaan merkkejä toimikunnilleen.

## 7.4. Toimihenkilöiden valinta

Aalto ehdotti, että valittu IE valitsee pikku-IE:nsä. Kokous kannatti ehdotusta.

Aalto ehdotti, että lukkarit valitsevat/sopivat keskenään lukkarit entisen lukkarimestarin Visa Simolan johdolla. Kokous kannatti ehdotusta.

Kokous oli yksimielinen, että IE päättää uudet liikunta- ja kulttuurivastaavat.

Ehdotettiin, että kiltahuonevastaavaksi valitaan Lotta Lassila, Rita Raulo ja

Severi Korhonen. Kokous kannatti ehdotusta.

**Päätös: Valitaan 2021 kiltahuonevastaaviksi Lotta Lassila, Rita Raulo ja Severi Korhonen.**

Ehdotettiin, että kiltahuoneen kehitysvastaaviksi valitaan Sampo Sainio, Laura Aalto, Janne Suominen ja Eetu Kotiranta. Kokous kannatti ehdotusta.

**Päätös: Valitaan 2021 kiltahuoneen kehitysvastaaviksi Sampo Sainio, Laura Aalto, Janne Suominen ja Eetu Kotiranta**

Ehdotettiin, että lisätään Theo Desrochés ja Henri Vaitomaa killan DJ:ksi.

Kokous kannatti ehdotusta.

**Päätös: Lisätään killan DJ:ksi 2021 Theo Desrochés ja Henri Vaitomaa.**

Sovittiin, että uusi yrityssuhdevastaava ja excursiomestari valitsevat omat toimikuntansa.



Ehdotettiin, että Mikko Tiili lisätään alumnisuhdevastaavaksi. Kokous kannatti ehdotusta.

**Päätös: Lisätään alumnisuhdevastaavaksi 2021 Mikko Tiili.**

Sovittiin, että uusi KV- ja maisterivastaava valitsee International Buddiensa.

Sovittiin, että uusi Ruutisten päätoimittaja valitsee toimituksensa.

Valokuvaajiksi ehdotettiin Fanni Mattsonia ja Siiri Lappalaista.

**Päätös: Valitaan 2021 valokuvaajiksi Fanni Mattson ja Siiri Lappalainen.**

Lisäksi Maija Välimäeltä on vielä kyseltävä halukkuutta valokuvaajaksi.

Graafikoiksi ehdotettiin Sainiota ja Välimäkeä. Kokous kannatti ehdotusta.

**Päätös: Valitaan 2021 graafikoiksi Sampo Sainio ja Maija Välimäki.**

MAIK-vastaavat jätettiin toistaiseksi valitsematta koska vaalikokouksessa hakijoita oli enemmän kuin paikkoja.

Aalto kertoi, että vuosijuhlatoimikuntaan oli paljon hakijoita.

Hakijat kokoustavat 2021 alkuvuodesta edellisen toimikunnan kanssa.

Tämän jälkeen valitaan lopullinen ydinporukka raadin 21 johdolla.

Häirintäyhdyshenkilöiksi hakeneet haastatellaan ja valitaan myöhemmin.

#### 7.5. Raadin koulutus

Koulutus järjestetään lauantaina 28.11.

Kokous kävi läpi päivän ohjelmaa ja aikataulua Raulon johdolla.

Mattsson ja Suominen lupasivat ottaa koppia nettisivukoulutuksesta.

Koulutuspäivän sivussa on raadin projektipäivä.

Yrjänäinen, Sainio ja Kannainen lupasivat selvittää *Google Workspacen* käyttöönottoa raadille.

Mäkelä ottaa asiakseen kilometrikorvauksen kehittelyn ja korvautositteen uudistamisen.

Suominen tekee kiltahuoneen inventaarion.

Mäkinen ja Tiili korjaavat kontin.

Kotiranta lupas kääntää killan sääntöjä englanniksi.

#### 7.6. Raadin vaihto

Ehdotettiin viikonloppua 8.-10.1.

Mäkelä selvittelee raadin 2021 käytettävyyttä silloin.

#### 7.7. IK-Kollarit

Raulo kyseli, missä vaiheessa uusi kollaritilaus

Sainio kertoi, että tilaus ei ole edennyt.

#### 7.8. Pakettiauto

Sainio totesi, että pakettiauton hankinnan selvittely on jäissä.

Mäkinen kertoi olevansa mukana heti kun tiedetään paremmin.

#### 7.9. Valokannun korjaaminen

Kannainen kertoi, ettei ole aloittanut asian selvittelyä.

Mäkisen mukaan kannut ovat IE:n varastossa

#### 7.10. Lämpölamppujen suojat ja somepäivitys

Mäkinen laittaa viestiä Suvi Ojalalle, joka osaisi ehkä tehdä suojan

lämpölamppuille. Mattsson myös mainitsi, että voisi puuhailla suojat lämpölamppuhin joululomalla.

#### 7.11. Open deck -tapahtuma

Yrjänäinen kertoi killan avoimesta DJ-tapahtumasta 30.11.

Kokous totesi, että tähän voidaan laittaa rahaa, koska esimerkiksi kulttuuritoimikunnan budjettia ei ole käytetty.

### 8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA

Ei esille tulleita asioita

### 9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA

#### 9.1. RIL raportin päivitys

Raulo muistutteli raporttien teon sovitusta määräajasta 27.11.



## 10. OPINTOTOIMIKUNTA

Ei esille tulleita asioita

## 11. FUKSITOIMIKUNTA

Ei esille tulleita asioita

## 12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA

## 12.1. ENG First sitsit

Sovittiin, että tapahtuman takia raati kokousta vuorokausi ennen sovittua.

## 12.2. Tutor-tapaaminen

Tiili kertoi, että päätti perua tapahtuman

## 12.3. Työpisteet

Tiili kertoi, että KV- ja maisterifukseissa ei oikeastaan ollut innostuneita työpisteiden suorittajia.

## 13. RUUTISET-TOIMIKUNTA

## 13.1. Julkaisuvideon duunailu

Kanniainen kertoi ideoistaan liittyen lehden julkaisuvideon.

## 14. EXCURSIOTOIMIKUNTA

## 14.1 Energiavirasto etä-excursio

Tapahtuma on torstaina. Kotiranta kutsui raatilaisiakin osallistumaan etänä

## 15. RAHA-ASIAT

## 15.1. Laskujen ja korvausositteiden hyväksyntä

**Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat laskut ja korvausositteet.**

## 16. TIEDOTUS

Ei esille tulleita asioita

## 17. AYY

Ei esille tulleita asioita

## 18. MAIK JA AA-KERHOT

Ei esille tulleita asioita

## 19. RIL JA TEK

Ei esille tulleita asioita

## 20. M.E.T.A

## 20.1. Missä Julkun yhdistysdiili?

Ihmeteltiin, missä Julkun yhdistysdiilin rahat viipyvät.

## 20.2. Missä tykki ja valkokangas?

Kotiranta kyseli. Mäkinen kertoi, että ne ovat hänen hallussaan.

## 20.3. Tietokillan puheenjohtaja

Kanniainen kertoi, että TiKin uusi puheenjohtaja on Oskari Järvinen.

## 20.4. Data Guild

Aalto kertoi uudesta killasta Otaniemessä.

## 20.5. Varasto

Mäkinen varmisteli, että raadin koulutuspäivän vierailu varastolle pidetään virallisena.

## 20.6. Aalto Cocktail -virkistys

Mäkelä kyseli, miten yhteisvirkistys ilta jatkui hänen lähdettyä.



21. SEURAAVA KOKOUS

21.1. Seuraava kokous järjestetään maanantaina 23.11. klo 17.

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

22.1. Raulo päätti kokouksen ajassa 18:56.

VAKUUDEKSI

---

Rita Raulo

puheenjohtaja

---

Eino Yrjänäinen

sihteeri